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Fra: TMFKP MKB Rådhuspost  
Sendt: 13. maj 2025 15:06 
Til: Finn Rudaizky (Borgerrepræsentationen) 
Emne: Svar på spørgsmål stillet af MB Finn Rudaizky (løsgænger) vedrørende Christianshavns Torv, eDoc: 2025-
0132490 

Kære Finn Rudaizky, MB 

På vegne af vicedirektør Peter Højer fra Mobilitet, Klimatilpasning og Byvedligehold, 
fremsendes hermed svar på dine spørgsmål stillet den 27. april 2025 vedrørende 
Christianshavns Torv. 

Med venlig hilsen  

Pernille Blom Hermansen 
Akademisk medarbejder 
MKB Sekretariat 
_________________________________________ 
KØBENHAVNS KOMMUNE  
Teknik- og Miljøforvaltningen  
Mobilitet, Klimatilpasning og Byvedligehold 



     
Mobilitet, Klimatilpasning og Byvedligehold 

Teknik- og Miljøforvaltningen   

   

      

 
Besvarelse vedrørende Christianshavns Torv 

Medlem af Borgerrepræsentationen Finn Rudaizky (løsgænger) har 

den 27. april 2025 stillet følgende spørgsmål til Teknik- og 

Miljøforvaltningen. 

 

Spørgsmål 

Dette er ingen klage.  

 

Jeg ved godt, det er svært, men det er blevet meget slemt igen på 

Christianshavns Torv. Der drikkes igen over hele pladsen, og det 

særlige område benyttes stort set ikke mere. Måske fordi der ikke 

længere er nogen overdækning?  

 

Jeg har fået info om, at man i Helsingør har afgrænset område, hvor 

der må drikkes, og hvor der ikke må drikkes. Har ikke set det.  

 

Hvordan går det med LA's budgetbevilling om opretning af pladsen 

og mit forslag om ekstra gadeplansmedarbejdere, hvor der ligeledes 

blev afsat penge til Christianshavns Torv?  

 

Vil I venligst være opmærksom på ovennævnte, så der er en samlet 

plan. 

 

Svar 

I Københavns Kommunes budget for 2025 blev der afsat finansiering til 

en foranalyse, der skal undersøge mulighederne for en ny indretning af 

Christianshavns Torv, så torvet bliver mere indbydende med blandt 

andet flere opholdsmuligheder, flere træer og anden beplantning, mv.  

 

Som du ganske rigtigt påpeger i din henvendelse, er situationen på 

Christianshavns Torv kompleks. Teknik- og Miljøforvaltningen er derfor i 

samarbejde med Socialforvaltningen ved at se på, hvordan foranalysen 

skal gribes an, så vi på bedste vis får afdækket de indretningsmæssige 

muligheder for torvet, herunder også i forhold til de aktuelle 

problemstillinger.  

 

Svaret er offentligt tilgængeligt på https://www.kk.dk/politik/politiske-

udvalg/teknik-og-miljoeudvalget/politikerspoergsmaal-til-teknik-og-

miljoeforvaltningen. 

06-05-2025 

Sagsnummer i F2 

2025 - 9638 

 

Dokumentnummer i F2 

196789 

 

Sagsnummer i eDoc 

2025-0132490 

 

 

 

 

Mobilitet, Klimatilpasning og 

Byvedligehold 

Islands Brygge 37 

2300 København S 

 

EAN-nummer 

5798009809452 

 

https://www.kk.dk/politik/politiske-udvalg/teknik-og-miljoeudvalget/politikerspoergsmaal-til-teknik-og-miljoeforvaltningen
https://www.kk.dk/politik/politiske-udvalg/teknik-og-miljoeudvalget/politikerspoergsmaal-til-teknik-og-miljoeforvaltningen
https://www.kk.dk/politik/politiske-udvalg/teknik-og-miljoeudvalget/politikerspoergsmaal-til-teknik-og-miljoeforvaltningen


 

 
 

 

Peter Højer 

Vicedirektør 
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